
Јагодић: До нове ''тројке'' већ у Јањи (Фото/Видео)
Monday, 29 August 2016 11:54

На конференцији за новинаре одржаној након утакмице 4. кола Прве лиге Републике
Српске између Борца и добојске Слоге, која је завршена побједом нашег тима
резултатом 2:0, представницима медијских кућа обратили су се шефови стручних
штабова Митар Лукић и Владо Јагодић.

  

      

  

- Честитао бих Борцу и колеги Јагодићу на побједи. Моја екипа је подбацила, нисмо
гајили лажне наде да можемо да савладамо Борац, али јесмо да можемо да их
намучимо на њиховом терену. У другом полувремену смо играли донекле
равноправно, али је Борац већ тада био у предности од два гола, па више нисмо
могли да учинимо  – рекао је Лукић.

  

{youtube}8ynCC7LaC_U{/youtube}

  

Стратег црвено-плавих истакао је да је изузетно задовољан првим полувременом.

  

- У том дијелу игре фудбалери су испоштовали све што се од њих тражило. У
другом полувремену смо посустали, дозвлили смо Слоги да "дигне главу", што ћемо
анализирати у наредној седмици. Ипак, играчима не могу ништа да замјерим јер сам
и у најави утакмице рекао да су нам најважнија три бода након посљедњих
дешавања у клубу. Захвалио бих се публици на подршци од првог до посљедњег
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минута и то је оно што је такође битно у овом тренутку. Окрећемо се првој наредној
гостујућој утакмици, против Подриња у Јањи, гдје желимо да потврдимо бодове
освојене против Слоге. Ништа нисмо направили ако не стигнемо до прве гостујуће
побједе јер имамо малу залиху бодова у односу на планирану  – навео је Јагодић.

  

  

{gallery}foto/presnakonslogeavgust2016{/gallery}

  

  

(борац-спорт, фото/видео: борац-спорт)
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